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Protokół Nr 5/19 

 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji  
w dniu   29 maja  2019 r. 

 Posiedzenie komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki  

w godzinach od 15:30 do  16:30. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1) członkowie komisji, zgodnie z  załączoną listą obecności, 

2) pan Witold Putyrski- zastępca  Burmistrza Trzcianki, 

3) pani Joanna Zieńko -skarbnik gminy. 

 

Porządek posiedzenia: 
1.Otwarcie posiedzenia.   

2.Przyjęcie protokołu : Nr 4/19 z 24.04.2019 r.   

3.Założenia do opracowania Strategii turystycznej promocji miasta. 

4.Wypracowanie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 

2018 r.  

5.Analiza materiałów na sesje Rady Miejskiej Trzcianki. 

6.Sprawy wniesione do komisji 

7.Wnioski komisji. 

8.Zamknięcie posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia przyjęto w głosowaniu: za- 6, przeciw-0, wstrzymało się - 0 

 

Ad 2) Przyjęcie protokołu : Nr 4/19 z 24.04.2019 r.   

Protokół Nr 4/19 z 24.05.2019 r. został przyjęty  przez aklamację. 

Ad 3) Założenia do opracowania Strategii turystycznej promocji miasta. 
Przewodniczący komisji radny Adam Prankiewicz w porozumieniu z członkami 

komisji przesunęli termin przygotowania założeń do Strategii turystycznej promocji 

miasta na miesiąc lipiec br. poinformował, że jest stary dokument o promocji miasta 

na stronie internetowej Urzędu 

 

Ad 4) Wypracowanie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy 
Trzcianka za 2018 r.  
 Pani J. Zieńko  wyjaśniła, zgodnie z ustawą o finansach publicznych, do końca marca  

mieliśmy obowiązek przekazać sprawozdanie z wykonania budżetu za rok  poprzedni 

łącznie z informacją o stanie mienia i sprawozdaniami finansowymi za rok ubiegły.  Na 

te sprawozdania finansowe składa się bilans, rachunek zysków i strat i zestawienie 

zmian w funduszu jednostki. Następnie przedstawiła najważniejszy dokument tj. 

sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2018. 
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Wykonanie dochodów za 2018 r., budżet  został wykonany w kwocie 106.559.041,55 

zł, tj.  100,20 % 

 Struktura dochodów- plan wykonania za 2018 r.,  kształtowała się następująco: 

Wykonanie dochodów za 2018 r. wyniosło - 106.559.041,55 zł  tj. 100,20 % 

1. Dochody bieżące: plan początkowy - 97,34 %, po zmianach- 95,30 %, wykonanie -  

96,44%. 

2.Dochody majątkowe: plan początkowy- 2,66 %, plan po zmianach-4,70 

%,wykonanie - 3,56 % 

     Razem wykonanie :  100% 

Plan i wykonanie wydatków za 2018 r., kształtowało się następująco: 

1.Wydatki bieżące: plan początkowy- 92.285.448,39 zł, po zmianach – 100.973.115,80 

zł, wykonanie 97.300.868,73 zł, tj. 96,36 %. 

2. Wydatki majątkowe: plan początkowy -9.395.549,35 zł, plan po zmianach- 

10.425.018,43 zł, wykonanie - 8.473.916,33 zł, tj. 81,28% . 

                    Razem :  wykonanie - 105.774.785,06 zł  tj. 94,95 % 

 

Struktura wydatków w podziale na wydatki bieżące i majątkowe kształtowała się 

następująco: 

1.Wydatki bieżące: plan początkowy- 90,76%, plan po zmianach- 90,64%, wykonanie-

91,99% 

2. Wydatki majątkowe: plan początkowy- 9,24 %, plan po zmianach- 9,36%    

wykonanie- 8,01% 

    Razem :  wykonanie- 100.00% 

W 2018 r. przychody wynosiły ponad 6.600 tys zł z tego ze sprzedaży papierów 

wartościowych  czyli  z emisji obligacji 4 mln zł i wprowadzono do budżetu 

2.608.420,00 zł wolnych środków z lat poprzednich. Jeśli chodzi o  rozchody, to 

spłacono kredyty i pożyczki na kwotę 1.560 tys zł. 

Realizowano projekty współfinansowane ze środków unijnych, była to m.in.  Poprawa 

dostępu dzieci do edukacji poprzez utworzenie nowych miejsc wychowania  

przedszkolnego na kwotę 741.032,43 zł, dalej  Integracja  i aktywizacja społeczno-

zawodowa  mieszkańców gminy Trzcianka w ramach  Wielkopolskiego Regionalnego 

Programu Operacyjnego  na lata 2014- 2020  na kwotę  571.375,35 zł. Wraz z 

powiatem realizowany był projekt Poprawa dostępu  do usług  społecznych w powiecie 

czarnkowsko-trzcianeckim, wykonanie   174.174,81 zł. Zagospodarowanie Placu 

Pocztowego wraz z utworzeniem  Centrum Integracji Społecznej, jak wiemy późno  

podpisana została umowa  o dofinansowanie, jeszcze później została  podpisana 

umowa z wykonawcami, w związku z tym plan został przeniesiony  na rok następny. 

Dalej budowa parku sportowego ( kalistenika), zadanie zostało wykonane na kwotę  55 

tys zł, dofinansowanie nie wpłynęło. Podobnie sprawa przedstawia się        z budową 

placów rekreacyjnych, zadanie na prawie 290 tys zł zostało wykonane, dofinansowania 

w kwocie 184 tys zł  jeszcze nie ma, z uwagi na procedury                     w Urzędzie 
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Marszałkowskim. 

 Radny T. Tomczak zapytał, w dochodach i wydatkach budżetu, gdzie jest mniej 

niż 100%, poprosił  o bliższe wyjaśnienie. 

 Pani J. Zieńko  wyjaśniła, 47% jest w przypadku dotacji, to dotyczy Pl.Pocztowego 

opóźnienie i kalenistyka i  4 place zabaw na 184 tys zł. Następnie omówiła  wykonanie 

wydatków majątkowych zał. nr 8. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   29 maja  2019 r. 

pozytywnie  zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 

2018 r., w głosowaniu: za- 6, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

 

Ad 5)Analiza materiałów na sesje Rady Miejskiej Trzcianki. 
Członkowie komisji analizowali następujące posiedzenia komisji: 

 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Trzcianka na lata 2019-2032. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   29 maja  2019 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za- 6, przeciw-0, wstrzymało 

się -0. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   29 maja  2019 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za- 6, przeciw-0, wstrzymało 

się -0. 

3. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi 

czarnkowsko-trzcianeckiemu (Trzcianka). 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   29 maja  2019 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za- 6, przeciw-0, wstrzymało 

się -0. 

4.Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi 

czarnkowsko-trzcianeckiemu (Teresin). 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   29 maja  2019 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za- 6, przeciw-0, wstrzymało 

się -0. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LI/475/18 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 30 sierpnia 2018 r. w sprawie wysokości ekwiwalentu  

za udział w działaniach ratowniczych i szkoleniu pożarniczym.  

 Radny R. Wilant wyjaśnił członkom komisji projekt uchwały, otóż za każdy 

wyjazd strażacy mieli płacone 5 zł teraz to będzie kwota 20 zł. 

 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   29 maja  2019 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-0, wstrzymało 
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się -0. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/197/16 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 30 czerwca 2016 r. w sprawie ustalenie strefy płatnego 

parkowania na terenie miasta Trzcianki oraz wysokości opłat za parkowanie  

i sposobów ich pobierania. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   29 maja  2019 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za- 4, przeciw-0, wstrzymało 

się -1. 

7. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Gminnej Rady Seniorów  

w Trzciance oraz nadania jej statutu. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że na Komisji Spraw Społecznej bardzo 

szeroko zajmowaliśmy się tym tematem i dwie organizacje Uniwersytet Trzeciego 

Wieku i Związek Rencistów i Emerytów wnieśli uwagi do projektu uchwały i teraz jest 

w gestii pana burmistrza, czy wniesie te poprawki lub  projekt zostanie wycofany z 

porządku obrad sesji. 

 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   29 maja  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

8.Projekt uchwały w sprawie uchwalenie regulaminu realizacji ,,Programu 

pomocowego dla zadań związanych z działaniami na rzecz ochrony  

i odbudowy populacji pszczół na terenie województwa wielkopolskiego  

ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu”. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   29 maja  2019 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-0, wstrzymało 

się -0. 

9.Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego na terenie miasta Trzcianki. 

 Radny R. Wilant wyjaśnił, problem powstał z uwagi na remont Pl. Pocztowego 

dotychczasowy przystanek został przeniesiony tymczasowo do dworca PKP i ludzie 

wysiadając tam zaczęli spóźniać się do pracy, młodzież do szkoły,  ponadto dla ludzi 

starszych było to dużym utrapieniem, w związku z tym padła propozycja aby ulokować 

przystanek  w centrum miasta czyli przy ul. Wiosny Ludów. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   29 maja  2019 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-0, wstrzymało 

się -0. 

10. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Trzcianki na terenie działki o nr ew. 2193/2. 

 Pan W. Putyrski- zastępca Burmistrza Trzcianki wyjaśnił, jest to teren prywatny, 
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który obejmuje około 2,5 ha położonych przed oczyszczalnią ścieków a stacją 

redukcyjną gazu, przeznaczony pod przemysł i usługi. 

 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   29 maja  2019 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-0, wstrzymało 

się -0. 

11. Projekt uchwały w sprawie przestąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Trzcianki w rejonie ulic: Sikorskiego, 

Staszica, Mickiewicza i Dąbrowskiego. 

 Radny T. Tomczak zapytał, ten plan  był w planie planów, które mają być  

uaktualnione, czy takich miejsc jest więcej.  

 Pan W. Putyrski- zastępca Burmistrza Trzcianki wyjaśnił, od 2016 r. podczas 

analizy  aktualności studium i planu zagospodarowania rada uznała, że również ten 

plan wymaga zmiany. Jest to teren w większości zainwestowany wymagający nowego 

podejścia z różnych względów. 

Dalej dodał, należy dążyć do zaplanowania większości terenów miasta, bo nawet 

pojedyncza procedura uzyskania pozwolenia warunków zabudowy czy zmiana 

sposobu użytkowania jeśli nie jest to w planie, to trwa kilka miesięcy. Chodzi o 

przyśpieszenie procesu oraz na części tego 9 ha terenu obowiązują stare plany, które 

mają takie zapisy, które nie spełniają żadnych warunków tzn. uzależniają 

zagospodarowanie działki od woli sąsiadów, w związku z tym tak nie może być. Na 

zapytanie Ł. Walkowiaka czy też  jest narzucony jest np. wysokość płotu – wyjaśnił, 

że może narzucać  ogrodzenia frontowe. W tym projekcie jest uporządkowanie zasad 

gospodarowania. Ten teren objęty planem zakłada budowę miejsc parkingowych od 

strony ul. Sikorskiego w parku. Ten stary plan zakładał, że wchodzimy w ten park, 

nasyp przesuwamy i tworzymy miejsca parkingowe od strony ul. Sikorskiego, że na 

zapleczu muszli wybudujemy Dom Kultury i miała być  zabudowa mieszkaniowa. 

Należy teren doprowadzić do ładu, przy okazji należy uporządkować w zakresie 

komunikacji to co jest, skrócić procedury. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   29 maja  2019 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za- 5, przeciw-0, wstrzymało 

się -0. 

Ad 6) Sprawy wniesione do komisji. 
 Przewodniczący komisji radny Adam Prankiewicz poinformował, że od 

Przewodniczącego rady Adriana Hałuszki otrzymaliśmy pismo, zaproszenie do 

wzięcia udziału w Turnieju Piłki Nożnej o Puchar Burmistrza Trzcianki z okazji Dni 

Trzcianki. Turniej taki ma się odbyć dnia 15 czerwca 2019 r. poprosił o zgłaszanie 

chętnych. 

 Radny Ł. Walkowiak poinformował, że on i radny W. Natkaniec nie mogą wziąć 

udziału ponieważ uczestniczą w rozgrywkach organizowanych przez Polski Związek 

Piłki Nożnej i zawodnicy nie mogą brać udziału w tym turnieju. 
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Ad 7) Wnioski komisji. 
 Radny Ł. Walkowiak wnioskuje o wycięcie dwóch brzóz rosnących przy                             

ul. Za Jeziorem, które są bardzo mocne pochylone, tam blisko bawią się dzieci oraz są 

blisko  plac w okolicy i dla wędkarzy. 

 Radny Ł. Walkowiak wnioskuje o zamontowanie na ul. M. Konopnickiej dwóch 

progów zwalniających z uwagi  na intensywny ruch drogowy tą ulicą. Jest to prośba 

mieszkańców tej ulicy aby poprawić bezpieczeństwo na całej ulicy. 

 Pan W. Putyrski- zastępca Burmistrza Trzcianki wyjaśnił, organizację ruchu 

drogowego na drogach gminnych zatwierdza starosta jako organ. Wniosek zostanie 

skierowany do starosty o opinię. 

 Radny Ł. Walkowiak poprosił także o uruchomienie akcji  informacyjnej                 

w związku z planami dotyczącymi  tzw. małej obwodnicy, ponieważ mieszkańcy mają 

bardzo duże obawy, że ten ruch w większości przeniesie się w ten rejon i będzie ruch 

samochodów ciężarowych. Może w tej sprawie zrobić jakąś wizualizację, może tak 

przekonać mieszkańców. 

 

 Radny T. Tomczak  odniósł się do wypowiedzi Ł. Walkowiaka odnośnie  

planowanej inwestycji czyli tzw. małej obwodnicy. 

 

 Radny T. Tomczak wnioskował, o  wycięcie drzew wzdłuż kanału łączącego 

jezioro Sarcz z jeziorem Logo. Większość drzew są  ponadgryzane przez bobry, część 

z tych drzew już spadła, część jeszcze stoi.  Albo te drzewa wytniemy albo co roku 

trzeba  będzie sprzątać po bobrach. 

 

Ad 8) Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, prowadzący komisję pan  Adam 

Prankiewicz  podziękował wszystkim za aktywny  udział i zamknął  posiedzenie 

komisji. 

          Protokolant              Przewodniczący Komisji 

 Danuta Komarnicka                  Adam Prankiewicz 


